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内容概要

　　Immediately popular when published over a century and a half ago, Jane Eyre has contnnuea to find
appreciative audiences. This student casebook offers a unique interdisciplinary approach to the study of Charlotte
Brontes landmark novel. While it gives insightful literary analysis, it also contextualizes the novel in terms of the
historical social issues it confronts. Expert commentary is supported with primary documents from legal and
medical treatises, magazine articles, letters, essays and firsthand accounts. A personal biography written by
Elizabeth Gaskell, an acquaintance of Bronte, offers a detailed account of the Cowan Bridge School. which
Charlotte attended and fictionalized in Jane Eyre.
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作者简介

　　DEBRA TEACHMAN teaches English liteature and composition at New Mew Mexico State University
Alamogodo.
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编辑推荐

　　《简·爱》是夏洛蒂·勃朗特的成名作及代表作。
《〈简爱〉解读》对《简·爱》作了详细的解读。
小说真实地再现了小人物简·爱三十年的坎坷遭遇和勇敢追求，细腻地叙述了女主人公艰难的生存状
态和复杂的心理活动，反对人性的压抑和摧残，赞扬了妇女独立自主、自尊自强的精神，是一部现实
主义的作品。
作品还充分表现了作者的主观理想，抒发了个人热烈的感情，在情节的构建、人物的刻画、心理的揭
示和景物的描绘方面，都有着极为丰富的想象力。
《〈简爱〉解读》为英文版。
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